
【】优质松紧绳橡筋绳 欢迎来电洽谈

产品名称 【】优质松紧绳橡筋绳 欢迎来电洽谈

公司名称 昆山爱彼线带有限责任公司

价格 .00/米

规格参数 主要原料:涤纶，乳胶丝
类型:松紧带
质量等级:优等品

公司地址 正仪镇正兴东路5号

联系电话 0512-57899376 13306261883

产品详情

主要原料 涤纶，乳胶丝 类型 松紧带
质量等级 优等品 品牌 AIBI
颜色 按要求 用途 服装

适用于各类服装鞋帽，采用进口乳胶丝，弹性不，不异变形

公司简介：

我公专业生产服辅料，拥有国际先进的生产设备，是集研发、生产、销售为一体的实体工厂，专业生产
各种提花带、松紧带、安全带、包边带、棉纱带、尼龙带、箱包带、pp带，吊牌，挂牌，洗涤标，布标
，同时产品也可以按客户的要求设计生产。客户的满意是我们的宗旨，保质，保量是我们的承诺，本公
司信守"严肃、诚实、信誉、追求"的企业精神，谒诚欢迎国内外客户与我们友好合作。 kunsan aibi tapes
locates the jiangsu province kunshanshi, east is near shanghai, west meets suzhou, 312 federal highways extremely
facilitate from the factory gate in front of after the traffic. the company has the rich design and the production
experience, has the international advanced production equipment, is the collection grinds sends, the production, the
sale is one body weaves the belt factory, the specialized production each kind of jacquard weave belt, the rubber band,
the safety belt, the package sideband, the cotton and kapok , the nylon belt, the box bandage, the pp belt, the
suspenders, simultaneously the product also may according to the customer request design production. the customer
satisfaction is our objective, guarantees the nature, guarantees the quantity is our pledge, this company abides by " is
serious, is honest, the prestige, pursues " the enterprise spirit, pays respects to honestly welcome the domestic and
foreign customers in a friendly way to cooperate with us.

产品展示：
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